
Z á p i s n i c a 
č. 6/2016

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zákopčí dňa  09. 12. 2016
________________________________________________________________________

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, 
začiatok o 09.15 hodine

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa, schválenie navrhovateľov a overova-
          teľov zápisnice
Zasadnutie  otvoril  starosta  obce  za  prítomnosti  5  poslancov.  V úvode  ich  oboznámil 
s programom zasadnutia, kde do bodu 17. diskusia vložil podanie správy hlavnej kontrolórky 
obce  a správu  vyraďovacej  komisie.  Určil  zapisovateľku  Teréziu  Haluškovú,  navrhol 
overovateľov  zápisnice  Michala  Plačka  a Milana  Hlasicu,  navrhovateľov  uznesení  JUDr. 
Martu Franekovú a Jána Plačka. Hlasovanie: za všetkých 5 poslancov.
Milan Franek dáva návrh na vloženie bodu za zrušenie Uznesenia č. 41/2016, ktoré sa týka 
budovy Fedora Flašíka. Starosta dáva hlasovať za zaradenie návrhu M. Franeka do programu 
ako bod č. 11. Hlasovanie: za hlasovali 4 poslanci, 1 sa zdržal (Hlasica) a nikto nebol proti. 
Starosta  vsunul  do  programu bod   č.  11  a ostatné  body programu sa  následne  posúvajú. 
Poslanci úpravu programu schválili: za 5 poslancov. 

2. Kontrola plnenia uznesení z OZ  
Kontrolu  urobil  starosta  obce  –  z posledného   zasadnutia  nie  sú  žiadne  úlohy.  Poslanci 
kontrolu plnenia uznesení vzali na vedomie.

3. Pridelenie bytov č. 959/1, 960/6 a 961/1
Starosta oboznamuje poslancov o voľných bytoch a o žiadateľoch o ich pridelenie. Navrhuje 
hlasovanie  za  každý  byt  osobitne  a byt  bude  následne  pridelený  tomu,  kto  získa  najviac 
hlasov. Zároveň vyzval prítomného uchádzača o byt, pána Pavla Franeka, aby zdôvodnil svoju 
žiadosť o pridelenie bytu. Pani Koniarová podáva na žiadosť poslancov dostupné informácie 
o žiadateľoch. Starosta dáva za byt č. 959/1 hlasovať, najviac hlasov dostal Martin Matejík 
a Anna Rovňaniková,  za 5 poslancov.  9,30 hod. príchod JUDr.  Jaroslava Romana.  Byt  č. 
960/6 bol pridelený Pavlovi Franekovi, za všetkých 6 poslancov. Byty boli prenajaté na 3 
roky od podpisu nájomnej zmluvy. Ďalej sa prideľuje byt č. 961/1, starosta vyzval prítomnú 
pani Beátu Pastorkovú na zdôvodnenie svojej žiadosti. Poslanci nemajú ďalšie otázky. Byt je 
pridelený pani Pastorkovej na obdobie 1 roka od podpisu nájomnej zmluvy. Hlasovanie: za 
všetkých 6 poslancov. 10,00 hod. príchod Vladimíra Kupku.

4. Schválenie prenájmu bytu pre Ladislava Hažíka
Starosta oboznamuje poslancov o situácii v platbách nájomného, nájomcu Ladislava Hažíka 
za  byt  č.  884/3,  ktoré  sú  systematicky  v omeškaní.  Navrhuje  krátkodobé  predĺženie  na 
obdobie 6 mesiacov. Hlasovanie: za všetkých 7 poslancov, nikto nebol proti ani sa nezdržal 
hlasovania.

5. Žiadosť o odkúpenie pozemku SKN 641/2 v prospech Michala Strička a manželky, 
bytom Zákopčie Stred 959.

Starosta  predkladá  poslancom  informácie  ku  Geometrickému  plánu  č.  45/2016  zo  dňa 
20.09.2016 a o odčlenení pozemku od cesty vytvorením novej parcely na odpredaj. Výmera 
pozemku je 257 m2 . Hneď po doručení GP, dňa 24.10.2016, bola  podaná žiadosť na kataster 
o zavkladovanie, ale doposiaľ sa tak nestalo. Sú viaceré možnosti odpredaja tohto pozemku. 
Pýta  sa  poslancov  na  ich  návrhy.  JUDr.  Franeková  hovorí,  že  doteraz  sa  postupovalo 
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v takýchto prípadoch z minulosti spôsobom hodným osobitného zreteľa. JUDr. Roman sa tiež 
pýta ako sa postupovalo v iných prípadoch. 10,30 hod. príchod Vladimíra Tischlera. Kupka 
a Franek sa pýtajú na vecné bremeno – vodovodné potrubie, resp. prístup k nemu v prípade 
poruchy. Starosta ich informuje o ďalších krokoch a tiež sa pýta na predajnú cenu. Poslanci 
navrhujú riešiť ju až pri samotnom odpredaji.  Hlasovanie: za všetkých 8 poslancov, nikto 
nebol proti ani sa nezdržal hlasovania.
 

6. Schválenie  dokladov  súvisiacich  s výstavbou  nového  bytového  domu  15  b.  j. 
v Zákopčí  Stred.  Informácie  o obchodnej  verejnej  súťaži  na  výstavbu  nového 
bytového domu na parcelách SKN 446, 451, 444/1.

Starosta  informuje poslancov o problémoch s vyhlásením obchodnej  verejnej  súťaže,  ktorá 
skončila neúspechom. Z dôvodu zmeny zákona č. 343/2015 Z. z., s účinnosťou od 18.04.2016 
je takýto postup  protizákonný. Problém je v znení uznesenia o prenájme pozemku za účelom 
výstavby bytového domu a jeho následné odkúpenie. Následky takéhoto postupu sú vo výške 
5%  zmluvnej  ceny  plus  ďalšie  právne  postihy.  Do  vyhlásenej  súťaže  sa  prihlásili  3 
spoločnosti,  ich  obálky s ponukou  im boli  zaslané  späť  so  sprievodným listom o zrušení 
súťaže.  Bytovka  sa  bude  stavať  rovnakým  spôsobom  ako  tie  predošlé.  Je  nutné  zrušiť 
uznesenie č. 33/2016 písmeno B) bod 2,3,4 zo dňa 09.09.2016. Poslanci odporúčajú starostovi 
prípravu podkladov na výstavbu nového bytového domu. Starosta dáva hlasovať. Za všetkých 
8 poslancov, nikto sa nezdržal ani nebol proti.

7. Správa  o výsledkoch  a podmienkach  výchovy  a vzdelávania  Materskej  školy, 
Zákopčie č. 888, za školský rok 2015/2016

Správa bola poslancom poslaná elektronicky.  Poslanci sa informujú na skutočný stav detí 
v MŠ. Starosta odpovedá, že je na samotných rodičoch, či budú alebo nebudú dávať deti do 
škôlky aj po 15. 09. príslušného roka. Hlasovanie: za 7 poslancov, nikto nebol proti, nikto sa 
nezdržal hlasovania. Milan Hlasica opustil miestnosť pred hlasovaním.

8. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2015/2016 Základnej školy Zákopčie

Správa  bola  poslaná  poslancom  elektronicky,  nie  sú  k nej  žiadne  otázky.  Starosta  iba 
informuje poslancov o dlhodobej PN riaditeľky Mgr. Gabriely Plačkovej a novou poverenou 
zastupujúcou riaditeľkou je Mgr. Zdenka Chmulíková. Hlasovanie: za je 8 poslancov, nikto 
nebo proti ani sa nezdržal hlasovania.

9. Schválenie Prílohy č. 1 na rok 2017 k VZN Obce Zákopčie o určení výšky dotácie 
na  prevádzku a mzdy  na dieťa  MŠ a na  žiaka  školského zariadenia  na  území 
Obce Zákopčie č. 1/2012

Starosta  informuje  poslancov  o prepočte  finančných  prostriedkov  na  dieťa  a o koeficiente 
prepočtu.  V súčasnosti  je  vo  výške  75,37  €  na  dieťa.  Prepočítava  sa  počtom detí  v MŠ, 
školskej jedálni a školskom klube detí. Hlasovanie: za všetkých 8 poslancov.

10.  Dodatok č. 2 k VZN Obce Zákopčie č. 4/2012 o miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné  odpady na území obce Zákopčie 

Dodatok bol poslancom poslaný elektronicky. Starosta oboznamuje poslancov o navrhovanom 
zvýšení  poplatku  o 1,00  €  na  sumu  16,00  €/osoba.  Dôvodová  správa  hovorí  o zvýšení 
poplatku z dôvodu jeho 4-ročného nezvyšovania, náklady sa neustále zvyšujú, čo sa prejavuje 
v cenách za vývoz a spracovanie TKO. Do nákladov sa museli započítať všetky  nákladové 
položky –cena vozidla, resp. jeho ročné odpisy, mzdy pracovníkov, náklady na zber odpadov 
mimo plánovaného rozpisu zvozu TKO, cena za VOK nie je zahrnutá v rozpočte na rok 2017, 
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bol  to  výdavok obce  za rok 2016.  Milan  Franek sa pýta,  či  sa  nedá  zvýšiť  poplatok  pre 
chatárov  na  50,00  €,  starosta  odpovedá,  že  nie,  neumožňuje  to  zákon.  JUDr.  Franeková 
uvádza prípady, kedy prokuratúra napadla rozdielne poplatky, pre všetkých musí byť poplatok 
rovnako stanovený. JUDr. Roman – je tu značný rozdiel medzi rokmi 2015 a 2016. Starosta – 
áno, pretože v minulosti tu neboli zahrnuté už spomínané nákladové položky, preto je tu ten 
rozdiel. Hlasica – prečo je rozdielna suma odpisov? Starosta – v roku 2016 je to pomerná časť 
odpisov a rok 2017 je už celková za rok.  Plaček – položka príjem ENVIPAK zahŕňa čo? 
Starosta – je to príjem zo zberu separovaného zberu plastov, skla, kovu, papiera. Zároveň 
informuje o nezodpovednej separácii našich obyvateľov. JUDr. Roman – nesedia mi  sumy 
v roku  2017.  Starosta  –  vychádza  sa  z rozpočtu  OVPS  na  rok  2017  aj  s doposiaľ 
nezapočítanými  nákladovými  položkami,  ktoré  sme  už  spomínali  vyššie.  Zároveň  je 
zohľadnené aj 4% zákonné zvýšenie miezd zamestnancov. Mechanizmus výpočtu poplatku 
bol  doteraz  nastavený  nesprávne.  Okolité  obce  sa  pohybujú  v rozpätí  16  –  20  €/osoba. 
Veľkoobjemový odpad sa vyváža na Svrčinovec, TKO a separovaný na Semeteš. Vladimír 
Kupka navrhuje zvýšenie o 2,00 € na osobu. Starosta dáva hlasovať za zvýšenie o 1,00 €, za 7 
poslancov. Hlasovanie za Dodatok č. 2 : za všetkých 8 poslancov, nikto nebol proti, ani sa 
nezdržal hlasovania. 12,30 hod. odchod Vladimíra Kupku.

11.  Návrh Milana Franeka za zrušenie uznesenia č. 41/2016 
Milan Franek navrhuje zrušiť Uznesenie č. 41/2016 bod 3 a 4. Odôvodnenie – z vlastného 
presvedčenie mám problém s financovaním tohto projektu z finančných prostriedkov obce, 
pretože sú tu iné priority ako: rekonštrukcia budovy obecného úradu, domu smútku, požiarnej 
zbrojnice  u Flašíka,  kultúrneho  domu  u  Tarabov,  detské  ihrisko,  prístavba  telocvične  pri 
základnej škole, lekáreň, lekárka, oprava mostov a mostových zábradlí, opravy ciest, výstavba 
bytových domov, zastávky autobusov, umiestnenie knižnice do ľavého traktu pri materskej 
škôlke, dobudovanie chodníkov smer Majer. Starosta – áno súhlasím s predloženými návrhmi, 
ale nesúhlasím s názorom, že budova F.  Flašíka by sa rekonštruovala iba pre prvý dojem 
vzhľadu  obce  pre  návštevníkov,  robí  sa  to  hlavne  kvôli  umiestneniu  knižnice  a tiež  pre 
obyvateľov obce.  Budova je  zdevastovaná,  je  tu  možnosť  vzniku úrazu.  Budova sa nedá 
prevziať vo vlastníctva obce a nechať ju len tak schátrať. Určite by som do toho išiel. Milan 
Franek  –  nehovorím  výhradne  o prvom dojme  v obci,  ale  knižnica  by  bola  efektívnejšia 
v ľavom trakte MŠ. Do budovy Flašíka by som išiel v prípade financovania z iných zdrojov 
a iba dofinancovaním zo zdrojov obce.  Starosta  -  ľavý trakt  MŠ je v súčasnosti  prenajatý 
pánovi  Turiakovi.  JUDr.  Franeková  –  problém  získať  lekárku  spočíva  v nízkom  počte 
obyvateľov v obci a zároveň v atestácii novej lekárky. Starosta -  pri našom počte obyvateľov 
nemáme  šancu získať lekára, väčšinou lekári majú v obvode 3000 pacientov. J. Plaček – som 
za, aby sa pokračovalo v budove F. Flašíka, ale je tu nutnosť riešiť aj body, ktoré uviedol 
Milan  Franek.  Ako  je  to  s financovaním cez  MASKK? Starosta  –  Uvedené  združenie  je 
momentálne v útlme, odtiaľ financie zatiaľ nebudú. Na projekty knižnice nie sú žiadne výzvy. 
Chcem ísť do opravy budovy obecného úradu, detské ihrisko sa bude realizovať v časti Stred. 
Finančné  prostriedky sa  v tomto  roku  vynaložili  na  opravy  ciest  po  vyčíňaní  prírodných 
živlov, voda vymyla veľké úseky ciest. Holovskú cestu mám v pláne vyrovnať v časti popod 
vedenie VN, aby potok nevymýval cestu a pôvodnú časť cesty nechať ako odstavnú plochu, 
ale pozemky sú štátnych lesov, je  potrebné povolenie. Chodník by som navrhoval vybudovať 
v časti od Flašíka do Hrošov, kde je cesta frekventovaná s väčším počtom chodcov. Tieto veci 
sa môžu realizovať postupne, ale rekonštrukcia Flašíkovho domu je prioritná, lebo ponuka 
darovania sa môže pominúť zo strany Fedora Flašíka.  JUDr.  Franeková – F.  Flašík chcel 
budovu  prerobiť  na  penzión,  ale  neuspel  s prostriedkami  z  eurofondov.  Milan  Franek  – 
zdôrazňujem, že knižnica potrebuje svoje priestory, aby tie terajšie boli na iné alternatívy pre 
občanov.  Starosta  –  keď je  teraz  takáto  možnosť,  treba  ju  využiť,  pretože  sa  už  nemusí 
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opakovať. M. Plaček – môj názor, mali by sme si stanoviť časový horizont a sumu, ktorá sa 
do budovy vynaloží. JUDr. Franeková – Fedorovi Flašíkovi bola poslaná Darovacia zmluva, 
teraz čakáme na odozvu. Starosta – po sumarizácii finančných prostriedkov som vyčlenil na 
stavbu 115 000,00 € za jeden rok.  JUDr.  Franeková – čo sa plánuje s budovou obecného 
úradu? Starosta – je vypracovaný projekt na zateplenie budovy,  oprava balkóna a vchodu. 
Plaček – 115 000 eur je riadna investícia. JUDr. Roman – ideme iba z vlastných zdrojov bez 
úveru? Starosta – áno, bez úveru z vlastných zdrojov, s tým, že v roku 2018 vznikne ďalšia 
rezerva.  Milan  Franek  –  pri  takomto  projekte  by  som  rozpočet  navýšil  aspoň  o 30% 
z uvedenej  sumy,  pretože vždy sa vyskytnú skryté  výdavky.  Starosta  dáva hlasovať:  za  1 
poslanec (Franek) proti nikto a zdržali sa hlasovania 6 poslanci.

12.  Rozpočet OVPS na rok 2017
Starosta  oboznamuje  poslancov  s rozpočtom  OVPS  Zákopčie,  ktorý  im  bol  zaslaný 
elektronicky.  Vysvetľuje  jednotlivé  položky  rozpočtu.  Milan  Franek  –  vznikol  nárast  na 
mzdách a zníženie ostatných položiek, je to asi úprava týkajúca sa TKO. Starosta – rozpočet 
je zvýšený o 3000 eur, čo je 4% zákonné zvýšenie miezd zamestnancov. Hlasovanie: za 7 
poslancov, nikto nebol proti, ani sa nezdržal hlasovania.

13.  Rozpočet Obce Zákopčie na rok 2017
Starosta vyzval pani Fongusovú, účtovníčku obce, aby oboznámila poslancov o vytvorenom 
rozpočte. 6% zvýšenie rozpočtu, zvýšenie príjmov za TKO, nájomné bytovka 961. Výdavky 
sú  zvýšené  o 4%  zákonné  zvýšenie  miezd  zamestnancov  spolu  s odvodmi,  plánované 
zateplenie budovy obecného úradu, riešenie havarijného stavu elektriny v základnej  škole, 
výstavba  novej  bytovky  a rozvoj  obce.  Milan  Franek  sa  pýta  na  žiadosti  o príspevok 
z rozpočtu obce pre krúžky a DHZ. Pani Fongusová – všetky žiadosti krúžkov o príspevok sú 
zahrnuté v rozpočte,  nakoľko im to nemôžeme dať cez dotácie.  Príchod Vladimíra Kupku 
13,20  hod.  Starosta  číta  jednotlivé  žiadosti  o príspevok  z rozpočtu  obce.  Milan  Franek  – 
žiadosť DHZ Ústredie na materiál  na opravy areálu Pod Hríbom? Starosta pomáhal DHZ 
Ústredie úhradami za materiál na opravy hasičského domu na Majeri, bol som v tom, že obec 
nemá peniaze, ale zostal som zaskočený tým, aké má obec vytvorené rezervy a nevynaloží 
čiastku na opravu obecnej budovy. Starosta – nikto mi nemôže vyčítať vytvorenú rezervu 
finančných prostriedkov. Do DHZ Ústredie boli investované nemalé financie z eurofondov, 
cez chodník, lavice, budovu WC a nové hasičské auto v sume cca 278 000 eur, financie treba 
rozdeľovať aj na iné zámery. DHZ Tarabov takúto možnosť nemalo. Franek – eurofondy boli 
použité na Revitalizáciu verejných priestranstiev obce, žiadosť DHZ Ústredie považujem za 
objektívnu. Kopaničiarske hody sú stabilnou súčasťou obce.  Výťažok zostáva DHZ na jej 
činnosť a súťaže detí. Budova musí spĺňať určitý štandard už len kvôli garážovaniu nového 
hasičského auta. Budova aj areál je obecný. Starosta – to je všetko v poriadku, len financie 
treba rozdeľovať rovnomerne. Veľká investícia je do Flašíkovho domu, nedá sa ďalších 5000 
eur  investovať  do  budovy,  ktorá  je  takomto  stave  mnohé  roky.  Je  potrebná  hlavne 
rekonštrukcia budovy obecného úradu, kde sú obrovské tepelné úniky. JUDr. Franeková – 
treba  urobiť  kompletnú  rekonštrukciu  budovy obecného úradu.  Starosta  –  v súčasnosti  sa 
zatepľuje strop v kanceláriách na poschodí. Bol zakúpený materiál a práce vykonávajú VPP 
pracovníci a zamestnanci OVPS. Projekt zateplenia obecného úradu nezahŕňa opravu strechy, 
tá  pôjde  tiež  z vlastných  prostriedkov.  Hlavná  kontrolórka  obce  predniesla  poslancom 
stanovisko  k rozpočtu  obce.  Poslanci  ho  berú  na  vedomie.  Hlasovanie  za  rozpočet:  za  7 
poslancov, proti nebol nikto, 1 poslanec sa zdržal hlasovania (Franek).
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14.  Správa audítora o overení účtovnej závierky k 31.12.2015
Starosta  oboznamuje  poslancov  so  správou  audítora  a dáva  slovo  pani  Fongusovej,  ktorá 
hovorí  o správe.  Hlasovanie:  za  všetkých  8  poslancov,  nikto  nebol  proti,  ani  sa  nezdržal 
hlasovania. 

15.  Schválenie znenia zápisu do kroniky obce za rok 2015
Poslancom bol  zaslaný  elektronicky,  starosta  oboznamuje  poslancov s obsahom zápisu.  J. 
Plaček  –  upravil  by  som text  o darovaní  hasičského  auta  z kultúry  do  darov.  M.  Franek 
upresňuje  názov  hasičského  auta.  Starosta  navrhuje  zapracovať  pripomienky  poslancov 
a poslať im upravený zápis elektronicky. Poslanci berú na vedomie.

16.  Určenie komisií na vykonanie inventarizácie majetku obce Zákopčie
Starosta predkladá poslancom zloženie jednotlivých komisií pre inventarizáciu obce. Poslanci 
berú na vedomie.

17.  Predloženie projektu obecnej knižnice na konzultáciu
Starosta  sa  pýta  poslancov,  či  majú  nejaké  otázky  k vypracovanému  projektu  obecnej 
knižnice. Poslanci nemajú otázky a návrh berú na vedomie.

18.  Diskusia

- starosta dáva hlasovať na podnet Milana Franeka za žiadosť o poskytnutie príspevku 5000 € 
pre DHZ Ústredie na materiál na opravy. Hlasovanie: za 4 poslanci, proti nikto a zdržali sa 
hlasovania 4 poslanci.

-  správa  vyraďovacej  komisie,  Michal  Plaček  predniesol  poslancom  správu  vyraďovacej 
komisie. Hlasovanie: za všetkých 8 poslancov.

-  správa  o výsledku  kontroly  Školskej  jedálne  pri  ZŠ  Zákopčie,  hlavná  kontrolórka  obce 
prednáša výsledky kontroly v ŠJ Zákopčie. Starosta informuje o vyrovnaní schodku obcou, 
školská jedáleň funguje v súlade s rozpočtovými pravidlami. Poslanci berú na vedomie.

-  správa o výsledkoch plnenia  opatrení  prijatých na odstránenie  nedostatkov zistených pri 
kontrolách v roku 2015, prednáša hlavná kontrolórka obce. Poslanci berú na vedomie. 14,40 
hod. odišli z miestnosti: M. Plaček a M. Hlasica

- návrh plánu kontrolnej činnosť hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2017, poslancom 
prednáša hlavná kontrolórka obce. Hlasovanie: za 6 poslancov, nikto nebol proti, ani sa 
nezdržal hlasovania.

19.  Záver 
Z dôvodu vyčerpania bodov programu starosta poďakoval poslancom za účasť a zasadnutie 
ukončil.
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  Ing. František Hažík    JUDr. Marta Franeková 
        starosta obce          zástupca starostu

           Michal Plaček                                                                 Milan Hlasica
            I. overovateľ                                                                   II. overovateľ

Prílohy: 
Zoznam žiadateľov o byty
Správa o výsledkoch a podmienkach výchovy a vzdelávania Materskej školy, Zákopčie č. 
888, za školský rok 2015/2016
Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 
2015/2016
Návrh VZN Obce Zákopčie o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 
školy a na žiaka školského zariadenia na území obce Zákopčie
Dodatok č. 2 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 
obce Zákopčie
Dôvodová správa k návrhu VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady na území obce Zákopčie na rok 2017
Návrh rozpočtu OVPS Zákopčie na roky 2017-2019
Návrh rozpočtu obce Zákopčie na roky 2017-2019
Stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu obce Zákopčie na roky 2017-2019
Správa nezávislého audítora o overení účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2015
Návrh znenia zápisu do kroniky obce za rok 2015
Zoznam členov komisií pre inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 
k 31.12.2016
Žiadosť DHZ Ústredie o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na opravy a stavebné práce 
obecnej budovy hasičskej zbrojnice Stred č. 829
Správa o výsledku kontroly
Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2017
Správa zo zasadnutia Vyraďovacej komisie obce Zákopčie zo dňa 12.08.2016
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